

EDMONDS COLLEGE

TESTIMONIAL



Featured Student: Christina Kohler Country: Germany

Ich habe das Studium an Edmonds College Genossen, weil ich neue Leute aus der ganzen Welt kennen mit verschiedenen Religionen und Kulturen gelernt habe. Die Umgebung ist toll.

Meine Lehrer waren alle sehr freundlich und haben mir geholfen, das beste in allen Klassen zu erreichen. Als ich Probleme hatte, habe ich immer Hilfe auf dem Campus finden können. Entweder von meinem Lehrer, Office of International Programs (OIP), Center for Student Engagement and Leadership (CSEL) oder anderen Studenten.

Beide CSEL und OIP tun eine Menge Spaß Aktivitäten an verschiedenen Orten. Diese Aktivitäten sind große Gelegenheiten, neue Leute aus der Schule kenne zu lernen. Mir gefiel, dass das College eine Menge von verschiedenen Orten auf dem Campus zu studieren hat, und dann kannst du dich mit Freunden treffen. Die Hochschule bot auch alle verschiedenen Arten von Clubs. Der Campus ist wirklich sauber und die Klassenräume sind neu und gut mit Computern, Whiteboards und Beamern ausgestattet.

I enjoyed studying at Edmonds College, because I got to know new people from all over the world with different beliefs and cultures. The environment is great. My instructors were all friendly and helped me to achieve the best in all of my classes. When I had problems I could always find help on campus either from my teacher, Office of International Programs (OIP), Center for Student Engagement and Leadership (CSEL) or other students.

Both CSEL and OIP do a lot of fun activities at different places. These activities are great opportunities to meet new people from the college. I liked that the college had a lot of different places on campus to study, meet friends or for sports. The college also offered all different kinds of clubs. The campus is really clean and the classrooms are new and well equipped with computers, whiteboards and video projectors.